
 Oblastní sněm  
Česká tábornická unie, z.s. Představení kandidáta na náčelníka oblasti  T.O. Navaho, p.s. 

 
 

Osobní a kontaktní údaje:      Moje foto:  
Jméno, e-mail: Vojtěch Rychlý, vojta.rychly@centrum.cz 

Oblast: Střední Čechy - Západ 

Klub/osada: T.O. Navaho 
 
 
 

Věk a působení v ČTU: 

V listopadu roku 2024 mi bude 22 let. V unii působím naplno od 18 let jako 
hlavní vedoucí táborů a místonáčelník klubu T.O. Navaho. V prostředí vedení 

klubu/oblasti/unie jsem ale mnohem déle. Nyní mám pod sebou celý oddíl T.O. 
Navaho a akce s ním spojené – Setkání v lesích 2023. Dále aktivně pořádáme školení 

na Malou placku a sám jsem držitelem titulu Velká placka a HVT. 
 

Jakou mám profesi: 

Aktuálně studuji na České zemědělské univerzitě v Praze. Mám vystudovanou 
střední průmyslovou chemickou školu. Jako “koníček“ mi poté slouží vlastní 

airsoftová aréna u Loděnic, která je v chodu již přes 2 roky. 
 

Proč kandiduji na tuto funkci v ČTU, jaké mám cíle: 
Kandiduji s přesvědčením funkci oblastního náčelníka vykonávat 

zodpovědně, cílevědomě a naplno. 

 

V čem moje působení v této roli bude přínosem pro oblast: 
Vždy se snažím s lidmi vycházet co nejlépe, hledám různá řešení, aby byli 

spokojeni všichni. Mezi mé přední vlastnosti poté patří smysl pro 
zodpovědnost, smysl pro humor a řešení situací s chladnou hlavou. 
Mým cílem, který bych rád za své funkční období splnil, je získání 

plnohodnotné oblastní klubovny, pro případné schůzky klubů s celoroční 
činností až po schůzky velké rady. 

 

 

Ve Hředlích, dne 7.5.2024      Podpis: 


	Aktuálně studuji na České zemědělské univerzitě v Praze. Mám vystudovanou střední průmyslovou chemickou školu. Jako “koníček“ mi poté slouží vlastní airsoftová aréna u Loděnic, která je v chodu již přes 2 roky.
	Vždy se snažím s lidmi vycházet co nejlépe, hledám různá řešení, aby byli spokojeni všichni. Mezi mé přední vlastnosti poté patří smysl pro zodpovědnost, smysl pro humor a řešení situací s chladnou hlavou.
	Mým cílem, který bych rád za své funkční období splnil, je získání plnohodnotné oblastní klubovny, pro případné schůzky klubů s celoroční činností až po schůzky velké rady.

